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Dorpsraad Neerijse vzw 

 

Verslag Algemene vergadering 05 Oktober 2022  

De vergadering van 05 Oktober mei 2022 ging door in de Baron’s Brasserie, Neerijse 

Aandachtspunten voor de gemeente Huldenberg: 
1) Subsidie door de gemeente voor 2021 (punt 2) 
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Aanwezig:  
Sonja De Keyser, Adri Depré, Patrick Platton, Guido Wyseure, Koen Lefever, Dirk Aerts, Pierre Van 
den Neucker, Kamil Muyldermans (schepen & waarnemer) en Pascale Smeraldie 

Verontschuldigd :  
Bram Craps, Bruno Keyngnaert, Pieter Quagebeur, Danny Vangoidtsenhoven en Carina Vercammer 

De voorzitter start de vergadering om 20h05 en verwelkomt de aanwezigen. 

Pascale Smeraldie is een kandidaat nieuw lid, stelt zich voor, wordt aanvaard en verwelkomd door de 
algemenen vergadering. 

1. Goedkeuring verslag 
Het vorige verslag wordt goedgekeurd. 

2. Financieel overzicht  
De penningmeester geeft een overzicht van de rekeningen.  

Er is 145€ gestort door de gemeente. (nota nadien: dit is ondertussen opgehelderd) 

3. Evaluatie Rochus Ommeganck 
De Rochus gezellen hebben 875€ gestort voor de deelname aan de ommegang. Wellicht zijn de 
kosten groter maar onze praalwagen met de oude Belgen werd beschouwd als een van de beste. 
Dank aan Gert en Erik voor de creativiteit en harde werk leidend tot dit succes.   

4. Kasteelsite, Oude bibliotheek en pastorij. 
Schepen Kamil licht de stand van zaken toe in verband met de kasteelsite. Tussen de kapel en het 
kasteeldomein zou parking voorzien worden zodat het parkeren voor het kasteel zelf kan 
verminderen. De Japanse kerselaars blijven een moeilijk punt want vrij duur om te vervangen. De 
jaarlijkse bloei is voor Neerijse en wijde omgeving is een zeer gekende attractie. Van heinde en ver 
komt men de bloei in de dreven en het gezicht om de kerk, het Lindenhof bewonderen.  De 
Bethunedreef oogt nu ook vrij slordig en het opruimen van de houtkanten links en rechts van deze 
dreef zou helpen om de dreef een aantrekkelijker uitzicht te geven. 

Er zijn plannen om het bronnetje dat vloeit naast de Beekstraat wat meer glorie te geven en niet 
meer in de riolering te laten lopen. 

Mogelijks kan een ruil van “openbaar nut” (de vijver verkocht door de Watergroep) en de achterkant 
van de sociale woningen (nu natuurgebied) een speelpleintje mogelijk maken. 

Begin dit jaar is de verhuis van de Bib naar Huldenberg centrum uitgevoerd. Men onderzoekt de 
mogelijkheden maar het gebouw is in  zo’n slechte staat dat een renovatie duurder wordt dan een 
mogelijke nieuwbouw. Een experten verslag van 20 jaar oud vermeldt al houtrot, een lekkend dak en 
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rotte vensters. Het gebouw kan waarschijnlijk zelfs tijdelijk niet gebruikt worden in afwachting van 
een beslissing. 

De pastorij, eigendom van de gemeente, wordt nu gebruikt voor opvang van Oekraïners. Ook hier is 
nog geen beslissing maar wellicht dient dit globaal bekeken te worden rekening houdend met de 
Wijngaerdzaal, de bibliotheek en de pastorij.  

5. Afbraak Dorpstraat 55 
Redelijk verrassend is dat de muur en de woning Dorpstraat 55 afgebroken werd. Dit is/was 
onderdeel van het beschermde dorpsgezicht. Het blijkt dat AWV deze woning gekocht heeft en de 
dienst erfgoed toch heeft kunnen overtuigen om deze woning af te breken. Er is bezorgdheid wat de 
plannen van AWV zijn. De mogelijkheden om de weg breder mogelijks of de bocht minder haaks 
mogelijks zijn beperkt, tenzij men ook de woning ernaast richting Loonbeek zou kopen en afbreken. 

6. Komende projecten met de dorpsraad Neerijse  
Deze specifieke activiteiten worden door werkgroepen verder uitgewerkt. 

De Couyon avond op 15 oktober heeft al heel wat inschrijvingen en belooft een succes te worden.   

De winterwandeling is gepland voor 28 januari in de omgeving van Brugge. Deze wandeling was al 
voorbereid in 2021 en is toen niet kunnen doorgaan.  

Het weekeinde voor Neires Kermes is vastgelegd op vrijdag 5, zaterdag 6 en zondag 7 mei.   

Voor de kerstboomverbranding is er nog geen definitieve beslissing. 

7. Varia 

7.1 Brabantse wouden 
Onder afkorting Walden (Wouden, Akkers en Landschappen langsheen de Dijlevallei Ecologisch laten 
Netwerken) voert men een strategisch project uit met de bedoeling een natuurpark te laten 
erkennen dat Meerdaalwoud, Zoniënwoud en Hallerbos zou omvatten en verbinden. Om een 
Natuurpark te starten zijn meerdere kandidaten maar velen gaan er van uit dat dit project een van de 
grote kanshebbers is. 

Zie oa.: https://www.vlaamsbrabant.be/nl/ruimtelijke-planning/projecten/strategisch-project-
walden voor meer toelichting.  

Een raakvlak met dit project is dat er een plan uitgewerkt wordt om een kunstwerk met uitzicht op 
het plateau te plaatsen langs het fietspad van de Donkerstraat dicht bij de Brede weg. De dorpsraad 
is vertegenwoordigd in dit comité.  

Schepen Kamil zal een presentatie over Walden doorsturen. (nota nadien: dit is ondertussen 
gebeurd). 

7.2 De voetwegen  
De voetweg tussen Grote Puystraat en de Bolsterschool is momenteel in slechte staat. De treinbils 
naar het veld toe zijn verrot en het pad is vrij glad door algengroei. 

Er is ook concrete vraag in verband met de voetweg tussen de Eygenstraat en de Kapelbergstraat. 

https://www.vlaamsbrabant.be/nl/ruimtelijke-planning/projecten/strategisch-project-walden
https://www.vlaamsbrabant.be/nl/ruimtelijke-planning/projecten/strategisch-project-walden
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7.3 Meldingen kunnen bij “ik wil iets melden” 
Aansluitend bij het vorige punt meldt schepen Kamil dat Huldenberg een website heeft waar alle 
problemen kunnen gemeld worden: https://www.huldenberg.be/nl/ik-wil-iets-melden. De 
technische diensten krijgen dan onmiddellijk deze melding en de dichtstbijzijnde ploeg kan snel het 
probleem komen inschatten om het zo snel mogelijk verhelpen. 

7.4 Materiaal bij de gemeente 
Vroeger kon men materiaal lenen bij de gemeente. Het wordt bevestigd dat het uitlenen inderdaad 
gestopt is. Echter heeft Huldenberg het mobiele podium van Hoeilaart overgenomen en hersteld. 

7.5 Nieuwe sportvelden Huldenberg 
Er is een nieuwe selectie van locaties gebeurd. De zone met openbaar nut op het Kerkeveld te 
Neerijse zal wellicht gebruikt worden in een RUP om de uiteindelijke locatie de juiste gewestplan 
bestemming te geven. De omgeruilde zone op het Kerkeveld wordt dan normaal Landbouwgebied. 

 

Data voor 2022 
Volgende vergadering is gepland voor woensdag 21 december 2022. 

 
Vergadering werd afgesloten om 22h25.  
 
 
Verslag goedgekeurd door de AV van 21 december 2022. 
 

https://www.huldenberg.be/nl/ik-wil-iets-melden
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